

CHANGING THE WAY YOU GET THERE



Installation & Loading Instructions - Please Read Before Beginning

NOTE: The Malone SUPLift™ Handle can be used alone to aid in transporting large SUPs or SUPs with endcarts, providing a secure handle. For the best results make sure your surface area is clean of any dirt and debris.

1. Place the SUPLift™ Vacuum Handle in desired location on the Paddle Board.



2. Secure the SUPLift™ by pressing the vacuum cup levers in a downward direction. One side at a time.



3. Carefully check the seals are made before transporting your board. **NOTE:** Due to the shape of some boards, only one vacuum cup may make proper contact along the front of the SUP.





Limited One (1) Year Warranty

The Malone Auto Racks (Malone) Limited 1 Year Warranty covers certain Malone-brand products that have been specifically identified for inclusion in the program. This warranty is in effect for one (1) year, from the time of sale, for the original retail purchaser of the product. This warranty is terminated if the original retail purchaser sells or otherwise transfers the product to any other person or entity.

Subject to the limitations and exclusions described in this warranty, Malone will remedy defects in materials and/or workmanship by repairing or replacing, at its option, a defective product without charge for parts or labor. Malone may elect, at its option, not to repair or replace a defective product but rather issue to the original retail purchaser a refund equal to the purchase price paid for the product, or credit to be used toward the purchase of a replacement Malone product.

This warranty does not cover, and no warranty is given for defects or problems caused by normal wear and tear, which includes, but is not limited to, surface (aesthetic) metal corrosion, scratches, dents, deformities, accidents, unlawful vehicle operation, or any modification of a product not performed or authorized in writing by Malone.

In addition, this warranty does not cover problems resulting from conditions beyond Malone's control including, but not limited to, theft, misuse, overloading, or failure to assemble, mount or use the product in accordance with Malone's written instructions or guidelines included with the product provided to the original retail purchaser.

No warranty is given for Malone products purchased outside of the continental United States, Canada and Mexico.

If the product is believed to be defective, the original retail purchaser should contact the Malone dealer from whom it was purchased, who will give the original retail purchaser instructions on how to proceed. If the original retail purchaser is unable to contact the Malone dealer, or the dealer is not able to remedy the defect, the original retail purchaser should contact Malone by email at technical@maloneautoracks.com.

In the event that the product must be returned to Malone, a technician at the email address above will provide the original purchaser with return shipping instructions. The original purchaser will be responsible for the cost of mailing the product to Malone. In order to be eligible to receive any remedy under this warranty, a copy of the original purchase receipt, a description of the defect and a return address must be provided.

Disclaimer of Liability

Repair or replacement of a defective product, or the issue of a refund or credit (as determined by Malone) is the original retail purchaser's sole and exclusive remedy under this warranty. Damage to original purchaser's vehicle, cargo, or property, and/ or to any other person or property is not covered by this warranty.

This warranty is expressly made in lieu of any and all other warranties, express or implied, including the warranties of merchantability and fitness for a particular purpose.

Malone's sole liability to any purchaser is limited to the remedy set forth above. In no event will Malone be liable for any direct, indirect, consequential, incidental, special, exemplary, or punitive damages, or, for any other damages of any kind or nature (including but not limited to, lost profits, lost income or lost sales).

Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitations may not be applicable.

In addition, all vehicular transports are potentially hazardous. Any person(s) using Malone products are personally responsible for following the given directions for use and/or installation and accepts full responsibility for any and all damages or injury of any kind including death, which may result from their use and/or installation.



Garantie limitée d'un (1) an

La garantie limitée d'un an offerte par Malone Auto Racks (Malone) couvre certains produits Malone spécifiquement désignés pour faire partie de ce programme. Cette garantie est d'une durée d'un (1) an, à compter de la date d'achat d'origine du produit au détail. La garantie est annulée si l'acheteur d'origine revend ou transfère d'une autre manière le produit à une autre personne ou entité. Sous réserve des limitations et exclusions énoncées dans la garantie, Malone s'engage à corriger les défauts de matière ou de fabrication en réparant ou en remplaçant, à sa discrétion, tout produit défectueux sans frais de pièces ni de main-d'oeuvre. Malone se réserve le droit, à sa seule discrétion, de ne pas réparer ou remplacer un produit défectueux, mais plutôt de rembourser à l'acheteur le prix payé pour le produit ou de lui donner un crédit sur un achat d'un produit Malone de remplacement. Cette garantie ne couvre pas les défauts ou les problèmes causés par l'usure normale, ce qui comprend, entre autres, la corrosion de surface du métal, les éraures, les bosses, les déformations, les accidents, les non-conformités à la Loi. La garantie ne comprend pas non plus toute modification du produit qui n'aurait pas été effectuée par Malone, ou qui n'aurait pas été autorisée par Malone en vertu d'un document écrit.

De plus, cette garantie ne couvre pas les problèmes résultant de circonstances exclues du contrôle de Malone, et notamment entre autres : le vol, le mauvais usage, la surcharge, ou bien un montage ou une utilisation inadéquate du produit, c'est-à-dire le non-respect des instructions ou des directives fournies par Malone à l'acheteur d'origine au détail.

La garantie offerte pour les produits Malone ne s'applique pas en dehors des États-Unis, du Canada et du Mexique.

Si le produit est jugé défectueux, l'acheteur d'origine au détail doit s'adresser au revendeur Malone auquel il a acheté le produit, car ce revendeur est la seule personne qualifiée pour lui fournir des instructions appropriées. Si l'acheteur d'origine ne peut contacter le revendeur Malone, ou si ce dernier n'est pas en mesure de corriger le défaut, l'acheteur devrait contacter Malone par courriel à l'adresse technical@maloneautoracks.com.

Au cas où le produit devrait être retourné à Malone, un représentant à l'adresse ci-dessus fournira à l'acheteur les instructions d'expédition pour le retour. Les frais d'expédition du produit seront à la charge de l'acheteur d'origine. Pour bénéficier des dispositions de la présente garantie, l'acheteur doit joindre une copie du reçu d'achat d'origine, une description du défaut et son adresse de retour.

Déni de responsabilité

La seule obligation imposée à Malone en vertu de la présente garantie consiste à réparer ou à remplacer le produit défectueux, ou encore à le rembourser ou à émettre un crédit (à la discrétion de Malone). La garantie ne couvre nullement les dommages subis par le véhicule, par la charge transportée ou par les biens de l'acheteur d'origine et/ou d'une autre personne, ou par les dommages subis par un bien quelconque.

Cette garantie tient lieu de toutes les autres garanties exprimées ou implicites, y compris les garanties d'adaptation à un besoin particulier ou de commercialisation. La seule responsabilité de Malone est l'obligation de porter remède aux situations décrites ci-dessous. En aucun cas, Malone ne pourra être tenu responsable des dommages directs, indirects, consécutifs, incidents, spéciaux, exemplaires ou punitifs, ni de toute autre forme de réparation en nature ou en espèces (notamment, à titre non limitatif, pour des pertes de profit, de revenus ou de ventes).

Certains États et certaines provinces n'admettent pas l'exclusion ou la limitation des dommages incidents ou consécutifs, ce qui rendrait sans effet la limitation ci-dessus.

De plus, le transport d'objets sur un véhicule comporte certains risques. Toute personne utilisant les produits Malone est personnellement tenue de suivre les instructions d'utilisation et/ou d'installation, et assume la pleine responsabilité des dommages ou des blessures de toutes sortes, y compris les cas décès, qui peuvent résulter de l'utilisation et/ou de l'installation des produits Malone.

MALONE AUTO RACKS, 81 County Road, Westbrook, Maine 04092

Phone: 207-774-9100 Fax: 207-615-0551

Website: www.maloneautoracks.com Email: sales@maloneautoracks.com